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Landbouw- en fruitteeltschade door zomerhitte  -  Erkenning als landbouwramp

In juli kenden we opnieuw een periode van extreme hitte. De schade die daardoor 
veroorzaakt werd is niet gering. Het verlies bij de aardappeloogst loopt op tot meer dan 
vijftig procent, in de zwaarst getroffen gebieden ging tot zestig procent van de appelen en 
peren verloren door zonnebrand, de maïs is ondanks de vele regen van afgelopen weekend 
nog niet hersteld en de gewassen schreeuwen nog steeds om water. Voor landbouwers en 
fruittelers is de schade enorm, maar schade door zonnebrand wordt niet gedekt door het 
Rampenfonds en wordt evenmin door privé-verzekeraars vergoed. Daarom hoopt de sector 
op een erkenning van de gevolgen van de hitte als landbouwramp.

1. Zullen de gevolgen van de hitte erkend worden als landbouwramp?

2. Is er een schadevergoeding mogelijk voor de landbouwers en de fruittelers die schade 
ondervinden als gevolg van de extreme hitte?



KOEN VAN DEN HEUVEL
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 28 van 21 augustus 2019
van LUDWIG VANDENHOVE

Aan het KMI werd advies gevraagd over het uitzonderlijk karakter van de voorbije 
weersomstandigheden. Dit advies wordt verwacht tegen eind september. Daarna zal beslist 
worden of de procedure tot erkenning als landbouwramp kan worden opgestart.


